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                                     PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALMENAR 
                                                               Nº 20 

ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 

EL DIA 27 DE SETEMBRE DE 2018 

 
LLOC DE CELEBRACIÓ: Casa de la Vila. Almenar 

DATA: 27 de setembre de 2018 
HORA D’INICI: 20.00 h. 

HORA  DE FINALITZACIÓ: 20.45 h. 
CARÀCTER: Ordinària 

CONVOCATÒRIA: Primera 
 
 

 

ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.- 
 
2.- EXP. 420/2018. APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL. EXERCICI     
2017.- 
 
3.- EXP. 721/2018. APROVACIÓ DE LA DENOMINACIÓ OFICIAL “1 
D’OCTUBRE” PER A LA SALA POLIVALENT MUNICIPAL DEL 
C/ESPADÓS.- 
 
4.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
 
 

 

 

  

 

  

 

 
 

 

   

Almenar, 24 de gener del 2019 
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 Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PL/2018/2 El Ple  

 
 
MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ASSISTENTS: 
 Alcaldessa 

Ma Teresa Malla Aige 
Tinents d’Alcalde:  

Ferran Sánchez Cuenca 
Carles Ferrer Martínez 
Montserrat Carbonell Larrull 

 Regidors: 
Raül Malla Ballesté 
Salvador Sarroca Barrull 
Joan Ibars Palau 
Carme Payró Bisart 
Juan Carlos Buchaca Colell 
Laia Cequiel Mir  

 Secretari-Interventor: 
Jose Luis Aspa Cortinat 

 
 
 
 
 

ORDRE DEL DIA: 
 
 
 

MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ABSENTS:  
                 Jordi Malla Esqué (excusa assistència) 
 

  

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la sessió, 

procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia 
 
A) PART RESOLUTIVA  

 
1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.- 
 
Es sotmet a l’aprovació del Ple l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió ordinària de 
12 de juliol de 2018. No es formula cap observació, per tant, s’aprova per unanimitat.  
 

 

2.- EXP. 420/2018. APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL. EXERCICI     
2017.- 
 
Elaborat el Compte General de l'Entitat i de les societats municipals de capital íntegrament 
municipal de l'exercici 2017, informat favorablement per la Comissió Especial de comptes i 
no havent-se presentat al·legacions en el tràmit d'informació pública, es proposa al Ple el 
següent ACORD:  
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1.- Aprovar el Compte General de l'Ajuntament de de les societats EMDEEA, SL i 
ELECTRICITAT D'ALMENAR, SL corresponent a l'exercici 2017.  
 
2.- Trametre el Compte General a la Sindicatura de Comptes de Catalunya als efectes 
legals escaients.  
 
El Ple, l'aprova per unanimitat.  

 
 

3.- EXP. 721/2018. APROVACIÓ DE LA DENOMINACIÓ OFICIAL “1 
D’OCTUBRE” PER A LA SALA POLIVALENT MUNICIPAL DEL 
C/ESPADÓS.- 
 
Per tal de garantir la memòria dels fets ocorreguts a Almenar l'1 d'octubre de 2017 amb 
motiu de la celebració del referèndum d'autodeterminació i en homenatge als que hi van 
participar, es proposa al Ple donar la denominació "1 D'OCTUBRE" a la sala polivalent de 
propietat municipal ubicada al C/ Espadós.  
 
El Ple, per unanimitat, l'aprova.  
 
El Sr. Ibars trasmet al Ple la proposta veïnal rebuda pel seu grup demanant que s'hi 
instal·li un codi QR per obtenir fotografies i informació d'aquell dia. La proposta és 
acceptada.  

 
 
4.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
Es formulen les següents preguntes:  
 
1.- El Sr. Ibars pregunta per les obres de la nova escola. Pregunta també si les dues aules 
addicionals que va prometre Ensenyament es faran ara o després d’executar l’obra 
segons el projecte inicial.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que les obres s’executen amb normalitat. El mes d’octubre es 
farà la col·locació de la primera pedra. Respecte a la construcció de les dues noves aules 
es podrà preguntar quan vinguin els responsables d’Ensenyament.  
 
2.- En relació a la rotonda d’accés a l’autovia A-14, el Sr. Ibars pregunta si està 
adjudicada, el termini d’execució i el preu d’adjudicació.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que s’ha adjudicat a l’empresa Benito Arnó e Hijos, que ja 
estan gestionant els permisos per iniciar les obres aquest mes d’octubre. El termini 
d’execució son tres mesos. El preu d’adjudicació son uns 230.000 euros.  
 
El Sr. Buchaca pregunta quina opció de les diferents que es van dir s’ha triat per ubicar la 
rotonda. 
 
La Sra. Alcaldessa contesta que es fa cap a dalt, per fer-la plana.  
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3.- El Sr. Ibars pregunta pel desenvolupament del polígon industrial.  
 
Contesta la Sra. Alcaldessa que ja s’ha instal·lat el transformador per portar-hi la llum. Ara 
cal parlar amb els propietaris i prèviament es contactarà amb l’ICF com a entitat tutelar de 
Copalme.  
 
També pregunta el Sr. Ibars si està previst el subministrament a les tres empreses que 
ara depenen de Copalme. La Sra. Alcaldessa contesta afirmativament.  
 
4.- El Sr. Ibars pregunta pels plans i l’activitat de la nova regidoria de turisme.  
 
La Sra. Carbonell informa que s’ha fet una reunió amb bars i restaurants i ara es 
prepararan un parell de rutes, una d’elles una ruta verda al riu i l’altra de tipus cultural.  
 
Afegeix la Sra. Alcaldessa que l’activitat “tastar i menjar” també serà un inici de turisme 
gastronòmic.  
 
5.- En relació al bar del local social, el Sr. Ibars pregunta per què no s’ha tret a concurs les 
darreres vegades.  
 
La Sra. Alcaldessa explica que l’anterior encarregat va entrar per ser el segon classificat 
al concurs quan va marxar el que l’havia guanyat, i a l’actual se li va adjudicar per la 
urgència que suposava la proximitat de la festa major.  
 
6.- El Sr. Ibars recorda que es va dir que el “Parc Màgic” es faria amb un procés 
participatiu i s’està executant ja.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que només s’ha executat el tancament i l’accés, que és la 
part d’obra aportada per l’empresa sense cost addicional. Ara es faran reunions per 
recollir idees.  
 
7.- Pregunta també per què es continua deixant de banda al grup de l’oposició en els 
actes públics.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que a vegades no s’hi pensa per les presses d’última hora i 
que es tindrà en compte en el futur.  
 
8.- La Sra. Cequiel fa referència al pregó de la festa major en el que la Sra. Alcaldessa va 
dir que “Almenar seria més dinàmic, turístic i capdavanter en alguns projectes....”  
Pregunta quins son aquests projectes.  
 
La Sra. Alcaldessa, en relació al turisme, contesta que ja venen gent a veure’ns, dinàmic 
ho és, només cal veure el programa d’activitats cada setmana, i capdavanter ho és en 
alguns temes com les iniciatives recents en matèria de sostenibilitat ambiental (foment de 
l’energia verda, limitació d’emissions, carregador per vehicles elèctrics, endoterapia dels 
arbres, etc. )  
 
9.- La Sra. Cequiel pregunta el motiu pel que el programa de la festa major no figurava a 
la web municipal.  
 
El Sr. Ferrer contesta que va ser un oblit.  
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10.- El Sr. Ibars pregunta per l’abocador que s’està condicionant a la variant.  
 
La Sra. Alcaldessa informa que serà un abocador per a runes provinents d’obres i hi haurà 
també contenidors de cartrons i plàstics si convé, es tracta ara de tenir un abocador legal.  
 
El Sr. Ibars recorda que quan ells van denunciar que era il·legal, l’equip de govern va 
defensar que no, i ara parla de legalitzar-lo.  
 
La Sra. Alcaldessa explica que fins ara era privat de l’Ajuntament, ara s’obrirà al públic.  
 
11.- La Sra. Cequiel pregunta pel “Pipican”.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que de moment està parat perquè primer s’ha de portar 
l’aigua i això depèn de la Toma.  
 
12.- El Sr. Buchaca comunica que ha rebut queixes de l’estat de deixadesa que presenta 
el “racó Guiot” i pregunta si és propietat de l’Ajuntament o de la Comunitat de Pinyana.  
 
La Sra. Alcaldessa contesta que la competència és de Pinyana i que ho exposarà a la 
pròxima reunió.  
 
13.- El Sr. Buchaca pregunta on s’ha fet la inversió d’arranjament de camins amb àrids 
reciclats.  
 
Contesta el Sr. Sarroca que a la zona dels fondos.  
 
El Sr. Buchaca considera que el material que s’ha utilitzat porta massa terra i poca pedra 
i, com que no plou, proposa que es faci una passada amb aigua i rul·lo per compactar. 
 
Un cop esgotat l’ordre del dia, la Sra. Alcaldessa aixeca la sessió, essent l’hora i data 
assenyalades a l’encapçalament. 
 
 
Vist i plau,                                                                                                               En dono fe, 
L’ALCALDESSA,                                                                                                   EL SECRETARI, 
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